
Zapisnik
s 13. sjednice Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica

Sjednica je održana dana 24. rujna 2024. godine s početkom u 10,30 sati, u Gradskoj vijećnici, Zrinski trg 
1, Koprivnica, soba broj 11, sazvana sazivom KLASA: 010-01/21-01/0017, URBROJ: 2137-1-03-03/2-24-
45 od 18.9.2024.

Sjednici je prisustvovalo većina članova prema priloženoj potpisnoj listi.
Sjednica je započela nakon Prezentacije na temu „Strateški razvoj manjeg urbanog područja Koprivnica“ 
na kojoj su prisustvovali načelnik Općine Koprivnički Ivanec, načelnik Općine Novigrad Podravski, 
načelnik Općine Peteranec, dok su načelnik Općine Koprivnički Bregi i načelnik Općine Rasinja pristigli 
u 10,30 sati na Prezentaciju koja je zbog skraćene sjednice Partnerskog vijeća manjeg urbanog područja 
Koprivnica započela ranije, odnosno u 10,10 sati, a ne u 10,30 sati kako je bilo planirano.
S obzirom da je u 10,30 sati bio kvorum Koordinacijskog vijeća te su se ostali članovi Koordinacijskog 
odbora ispričali o svom neprisustvovanju, stvorio se preduvjet da Koordinacijsko vijeće započne svoju 
sjednicu u 10,30 sati, a ne u 11,00 sati kako je planirano.

Sjednici su prisustvovale Ksenija Ostriž ispred Grada Koprivnice i zamjenica člana Koordinacijskog vijeća 
gradonačelnika Mišela Jakšića, Kristina Cvitić, zamjenica pročelnika, Maja Ferlindeš, viša stručna 
suradnica za ITU i Gordana Komes, referentica za ITU.

Sjednicu je otvorila Ksenija Ostriž, zamjenica gradonačelnika Grada Koprivnice i zamjenica predsjednika 
Koordinacijskog vijeća Mišela Jakšića, pozdravila je sve prisutne, iznijela da su svi putem e-maila primili 
dnevni red i materijale za sjednicu Koordinacijskog vijeća te uputila da li netko drugi ima kakvu dopunu 
ili izmjenu dnevnog reda, a budući da se nitko nije javio za riječ, predloženi dnevni red dala je na glasanje 
i konstatirala da je dnevni red jednoglasno prihvaćen.

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice, 
2. Donošenje Izmjena Poslovnika o radu Koordinacijskog vijeća,
3. Upoznavanje Koordinacijskog vijeća s aktivnostima vezanim uz Sporazum o provedbi 

integriranih teritorijalnih ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021. – 2027.,
4. Razno. -

AD1. Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica Ksenija Ostriž 
upitala je članove da li netko ima primjedbe na zapisnik s 12. sjednice Koordinacijskog vijeća manjeg 
urbanog područja Koprivnica.
Budući da nije bilo primjedbi na zapisnik s 12. sjednice Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja 
Koprivnica, dala ga je na usvajanje i konstatirala da je zapisnik s 12. sjednice usvojen jednoglasno.

AD2. Zamjenica pročelnika Kristina Cvitić iznijela je da je Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije izdalo nove Smjernice za uspostavu urbanih područja i izradu Strategije razvoja urbanih 
područja za financijsko razdoblje 2021.-2027. u skladu s kojima je potrebno donijeti predložene Izmjene 
Poslovnika o radu Koordinacijskog vijeća.
Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica Ksenija Ostriž 
otvorila je raspravu, a budući da se nitko nije javio za riječ, zatvorila je raspravu i prijedlog Izmjena 
Poslovnika o radu Koordinacijskog vijeća dala na glasanje te konstatirala da je Koordinacijsko vijeće 
jednoglasno donijelo Izmjene Poslovnika o radu Koordinacijskog vijeća. 

AD3. Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica Ksenija Ostriž 
upoznala je članove Koordinacijskog vijeća s aktivnostima vezanim uz Sporazum o provedbi integriranih 
teritorijalnih ulaganja u okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027. te je iznijela:

-  da je kod Poziva Sigurno povezani rok za predaju prijava produljen do 4.11.2024. godine, da što 
se tiče dinamike rada Koprivnica je među prvom trećinom gradova iz ITU mehanizma koja je 
krenula s prvim od četiri poziva koja su predviđena, da su na poziv Sigurno povezani pristigle tri 
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prijave koje su prošle fazu administrativne provjere i čeka se odluka Ministarstva o financiranju, 
da je četvrta prijava u fazi administrativne provjere kod SAFU

- da je kod planiranog poziva Unapređenje sustava javnog prijevoza na urbanom području 
Koprivnica izrađena studija izvodljivosti i plan je da se u sljedećoj godini krene s javnom nabavom 
električnih autobusa, električnih bicikala s terminalima i stanicama za punjenje električnih autobusa

- da je za projekt Znanstveno-inovacijskog parka Koprivnica ugovoreno projektiranje i građenje
- da je vezano za projekt Građenja i opremanja kompleksa tržnice i polivalentnog centra pred 

završetkom natječaj iz druge faze, da bi se uskoro trebalo znati kako bi tržnica i polivalentni centar 
trebali izgledati, a poziv za sufinanciranje projekta trebao bi se raspisati sredinom 2025. godine.

S obzirom da se nitko nije javio za raspravu zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg 
urbanog područja Koprivnica Ksenija Ostriž konstatirala je da je Koordinacijsko vijeće jednoglasno 
usvojilo informaciju o aktivnostima vezanim uz Sporazum o provedbi integriranih teritorijalnih ulaganja u 
okviru Integriranog teritorijalnog programa 2021.-2027.

AD4. Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica Ksenija Ostriž 
otvorila je raspravu pod točkom Razno ako netko želi nešto dodati ili pitati.

Načelnik Općine Novigrad Podravski Zdravko Brljek iznio je da imaju sve spremno za prijavu za poziv 
Sigurno povezani za biciklističko-pješačku stazu, da je izdavanje građevinske dozvole za nju u visokoj fazi 
tako da bi do kraja mjeseca trebala biti izdana od strane Koprivničko-križevačke županije. Te je upitao da 
li je moguće javni prijevoz električnim autobusima na neki način povezati Novigrad Podravski i Koprivnicu 
s obzirom da trenutni autobusni prijevoz i HŽ prijevoz ne zadovoljavaju potrebe stanovništva općine.

Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica odgovorila je 
načelniku Brljeku da bi se u daljnjoj budućnosti Novigrad Podravski mogao povezati električnim 
autobusnim javnim prijevozom s Koprivnicom. To sve ovisi primjerice o baterijama koje imaju svoj 
kilometarski obuhvat, prijevoz mora biti učestali, siguran i besprijekoran da bi ga građani prihvatili, a 
nastavno na to dolazimo do financijskih sredstava. Grad Koprivnica samo za učenički prijevoz autobusom 
na godišnjoj razini izdvaja preko 1 milijun eura. U ovom ITU projektu trošak plaća vozača ni amortizacije 
nije prihvatljiv trošak pa će se taj trošak isplaćivati iz proračuna. Tako da, kada u budućnosti budemo pričali 
o proširenju javnog prijevoza električnim autobusima i povezivanju Koprivnice s Općinom Novigrad 
Podravski, Općina bi trebala biti spremna pokriti te troškove iz proračuna i sufinancirati javni prijevoz.

Načelnik Općine Novigrad Podravski Zdravko Brljek potvrdio je da su spremni i otvoreni na tu vrstu troška 
kako bi osigurali stanovnicima javni prijevoz koji im je potreban.

Načelnik Općine Koprivnički Bregi Mato Kuzminski upitao je hoće li punionice biti samo u Koprivnici ili 
u općinama koje projekt Javnog prijevoza obuhvaća, hoće li se Javnim prijevozom moći voziti i učenici i 
studenti. Te je iznio da se autobusnom linijom Čazmatransa korisni samo 3% mještana.

Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica odgovorila je kako 
je trošak punionica oko 300.000,00 eura te će biti za sada samo u Koprivnici u Kampusu gdje će se 
nadopunjavati preko dana i puniti preko noći. Spomenula je i kako Općina Koprivnički Bregi ima pravo na 
besplatan prijevoz učenika za srednje škole i studente željeznicom i autobusom putem subvencija koje daje 
država. Nije sigurna hoće li termini Javnog prijevoza električnim autobusima biti u terminima kada će 
učenicima i studentima to odgovarati. No, Javni prijevoz električnim autobusima će biti dostupan svim 
građanima, pa tako i učenicima i studentima.

Sjednica je završila u 11,00 sati. 

Zamjenica predsjednika Koordinacijskog vijeća manjeg 
urbanog područja Koprivnica:

Ksenija Ostriž, dipl. oec.
KLASA: 010-01/21-01/0017
URBROJ: 2137-1-03-03/2-24-48
Koprivnica, 24.9.2024.



 

Skeniranjem ovog QR koda, sustav 
će vas preusmjeriti na stranice 
izvornika ovog dokumenta, kako 
biste mogli provjeriti njegovu 
autentičnost i vjerodostojnost.
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